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MØTEPROTOKOLL  
 

Våler kontrollutvalg 2019-2023 
 
Dato: 22.11.2021 kl. 08.30 – 14.30 
Sted: Møterom ved kantina 
Arkivsak: 18/00082 
  
Tilstede:  Geir Thomas Finstad (BVS) 

Hans Johan Finne (SP) 
Åse Pedersen (AP) 
Unni Langmoen (FOLI) 
Egil Olav Hansen (SV) 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

 

  
Forfall:   
  
Andre: Ordfører May Liss Sæterdalen til sak 63/21 

Komm.dir. Rune Antonsen til sakene 64 – 66/21 og 68/21 
Pleie- og omsorgssjef til sak 67/21 

  
Protokollfører: Sekretariatsleder Anne Haug 
  

 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

62/21 
19/00033-
30 

Sak V-62/21 Referater, orienteringer og diskusjoner  

63/21 
18/00067-
48 

Sak V-63/21 Samtale med ordfører  

64/21 
18/00046-
108 

Sak V-64/21 Samtale med kommunedirektør  

65/21 
18/00046-
110 

Sak V-65/21 Oppfølging av politiske vedtak og 
orientering om rutiner/systemer som sikrer denne 
oppfølgingen 

 

66/21 21/00134-2 Sak V-66/21 Undersøkelse Bankbygget  

67/21 
18/00046-
109 

Sak V-67/21 Orientering om ernæring til folk på 
institusjoner, jf. sak 61/21 

 



 2  

68/21 
18/00044-
16 

Sak V-68/21 Oppfølging av undersøkelse til 
Innkjøpsprosjektet, jf. sak 53/20 

 

69/21 
18/00151-
16 

Sak V-69/21 Kontrollutvalgets årsplan 2022  

70/21 
18/00035-
20 

Sak V-70/21 Korrigering av budsjettvedtak, jf. sak 
57/21 

 

71/21 
18/00181-
33 

Sak V-71/21 Kontrollutvalgets egenevaluering 2021  

72/21 
18/00104-
45 

Sak V-72/21 Eventuelt  

 
 
Det var ingen merknader til innkallingen eller sakslisten. 
 

 
 
 

UTSKRIFTER: 

Møtebok er sendt til: Kontrollutvalget, ordfører, kommunedirektør/rådmann, Revisjon Øst 
IKS og lokalpressen. 
Innkallinger og møtebøker ligger også på www.konsek-ost.no under hvert kontrollutvalg/ 
«Møter». 

  

http://www.konsek-ost.no/
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Saker til behandling 

Sak V-62/21 Referater, orienteringer og diskusjoner 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 62/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kontrollutvalget tar referatene og informasjonen til orientering. 
 
 

Saksframstilling: 
Orienteringer/diskusjoner 

 Gjensidig orientering fra kontrollutvalgsmedlemmene (hvert enkelt medlem 

forbereder en orientering til de øvrige). 
 
o Saker fra formannskapet – Geir Finstad 

o Saker fra kultur og oppvekst – Åse Pedersen  

o Saker fra miljø, plan og teknisk – Hans Johan Finne  

o Saker fra helse og omsorg – Unni Langmoen 

o Regnskapssaker – Egil Olav Hansen 

 

 Kommunestyrets saker og vedtak. 

 Referat fra kommunestyremøte. Kontrollutvalgets medlem i KS ev. kontrollutvalgets 

leder oppfordres til å orientere om sakene i møtet, spesielt kontrollutvalgets saker. 

 Oversikt over oppfølging av KU-saker, hva er mottatt og hva er restansene? En 

oppdatert oversikt over oppfølging av KU-saker ligger på https://www.konsek-

ost.no/kontrollutvalgene/vaaler/ 

 Eventuelle mediesaker. 

 Innspill fra kontrollutvalgsmedlemmene, tiltaksplanen og temaer  
 

Møtebehandling: 
Det ble gitt en gjensidig orientering fra utvalget. Det bemerkes at det ikke har vært noe møte i 

helse- og omsorg siden midten av august (3 møter i 2021).  

 

Påmelding til kontrollutvalgskonferansen: Geir, Åse og Egil Olav deltar. Sekretariatet sender 

inn felles påmelding.  

 

Orientering fra sekretariatsleder om NKRFs kvalitetskontroll av Revisjon Øst IKS. Godkjent 

både når det gjelder regnskaps- og forvaltningsrevisjon.  

 

 

Votering: 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 
 

https://www.konsek-ost.no/kontrollutvalgene/vaaler/
https://www.konsek-ost.no/kontrollutvalgene/vaaler/
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Vedtak:  
Kontrollutvalget tar referatene og informasjonen til orientering. 
 
[Lagre]  
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Sak V-63/21 Samtale med ordfører 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 63/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kontrollutvalget tar samtalen med ordføreren til orientering. 
 
 

Saksframstilling: 
Kontrollutvalget inviterer ordfører May-Liss Sæterdalen til en samtale hvor det kan diskuteres 

generelle problemstillinger i Våler kommune.  

 

Som et fast punkt tar vi med spørsmålet om det er noe som ordfører ønsker å bringe videre til 

kontrollutvalget fra kommunestyret, eller om det er andre forhold som kontrollutvalget bør 

gjøres oppmerksom på? 

 
 

Møtebehandling: 
 Kommunesamarbeid (VÅG-prosjektet) 

 Ny kommunedirektør – prosess i gang  

 Budsjett og økonomi – handlingsplanen er presentert i partimøter. Budsjettmøte i  

FMS 25. november, KS i 13. desember 

 1000-årsjubileum – mye som skjer året gjennom, invitasjoner er sendt ut  

 Nettutbygging – det skjer mye på området  

 
 
Votering 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget tar samtalen med ordføreren til orientering. 
 
[Lagre]  
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Sak V-64/21 Samtale med kommunedirektør 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 64/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kontrollutvalget tar samtalen med og redegjørelsene fra kommunedirektøren til orientering. 
 
 

Saksframstilling: 
Kontrollutvalget inviterer kommunedirektør Rune Antonsen til en samtale hvor vi kan 

diskutere generelle problemstillinger i Våler kommune. Kontrollutvalget ber om at 

kommunedirektøren orienterer om saker som han anser som relevante for kontrollutvalgets 

arbeid.  

 

Det er visse temaer som vil være naturlig å gjennomgå i samtalen med kommunedirektøren:  

 

o Kontrollutvalget ønsker en orientering fra kommunedirektøren om den 

økonomiske situasjonen i kommunen, inkludert viktige forhold i 

investeringsregnskapet. Naturlig å bruke tertialrapportene til slik 

orientering 

o Orientering om anmeldelser og varslinger dersom de er alvorlige, 

gjentakende (avtegner et mønster) eller dersom de må anses å være av 

spesiell interesse for kontrollutvalget  

o Orientering om åpnede tilsynssaker (ikke ordinære varslede tilsyn) siden 

forrige møte (enhet, sak/tema (ikke navn)) 

o Oppfølging av særskilte KS-saker (egen sak i dette møtet, jf. sak V-65/21)  

o Orientering om sykefraværet i kommunen dersom dette har en generell 

stigende tendens og/eller man har en tydelig negativ utvikling på enkelte 

enheter  

 

Dersom det er spesielle temaer kontrollutvalget ønsker en nærmere orientering om, får 

kommunedirektøren en bestilling i god tid før møtet. Bestillingen etterstrebes å være så 

spesifikk som mulig når kontrollutvalget ber om spesiell informasjon i en sak. Informasjonen 

som etterspørres må anses som relevant for kontrollutvalgets oppgave, ansvar og myndighet. 

 
 

Møtebehandling: 
Økonomi: 2. tertialrapport – kommer ut med et bedre resultat enn forventet. Det er imidlertid 

snakk om et «mindre merforbruk» og fortsatt bruk av fond til drift.  

Oppfølging av særskilte KS-saker – se sak nedenfor 

Ingen orientering om anmeldelser og varslinger eller sykefraværet. Kommunedirektøren  

viste til tertialrapporten.  

 
 

Votering: 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 
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Vedtak:  
Kontrollutvalget tar samtalen med og redegjørelsene fra kommunedirektøren til orientering. 
 
 
[Lagre]  
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Sak V-65/21 Oppfølging av politiske vedtak og orientering om 
rutiner/systemer som sikrer denne oppfølgingen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 65/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kontrollutvalget takker for informasjonen og tar den til orientering. 

 
 

Saksframstilling: 
Ett av kontrollutvalgets oppgaver er å undersøke om kommunen har etablert en betryggende 

og hensiktsmessig internkontroll. Dette kan kontrollutvalget gjøre på flere måter. Som del av 

denne oppgaven ønsker kontrollutvalget én gang i året en orientering om hvordan 

kommunestyrevedtak blir fulgt opp av kommunedirektøren, samt informasjon om hvilke 

rutiner/systemer kommuneadministrasjonen har som sikrer oppfølging av de politiske 

vedtakene.  

 

Kontrollutvalget vurderer også behovet/ønsket om undersøke hvordan enkelte behandlede 

kommunestyrevedtak er fulgt opp av administrasjonen i året som er gått. 

 

Vi har invitert kommunedirektør Rune Antonsen til gi en orientering i saken. 

 
 

Møtebehandling: 
I dag har Våler kommune et manuelt system. Tar nå dette som et eget vedlegg i 

tertialrapporten, og det er en forbedring fra tidligere. Kan vurdere å bestille et digitalt system, 

men det må kunne koordineres med de andre systemene vi har i dag.  

 
 
Votering 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget takker for informasjonen og tar den til orientering. 

 
 
[Lagre]  
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Sak V-66/21 Undersøkelse Bankbygget 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 66/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Ingen forslag til vedtak. 

 
 

Saksframstilling: 
I kontrollutvalgsmøte 15.03.21, jf., sak V-25/21, fattet kontrollutvalget vedtak om å bestille 

en undersøkelse av Revisjon Øst IKS knyttet til oppføringen av det nye Bankbygget i Våler 

kommune. Undersøkelsen skulle redegjøre hva slags beslutningsgrunnlag og hvilke 

opplysninger som ble lagt frem for kommunestyret før dette investeringsvedtaket ble fattet og 

hvilke endrede forutsetninger som førte til at prosjektet endte med en stor 

kostnadsoverskridelse i forhold til opprinnelig estimat; kostnadsestimat 11-12 millioner 

kroner og 22 millioner i faktisk kostnad. 

 

Revisjon har ikke lyktes med å få svar på sine henvendelser til kommunen. Vi ber 

kommunedirektøren svare til saken. 

 
 

Møtebehandling: 
Kommunedirektøren opplyser at saken ikke er prioritert.  

Utvalget har forståelse for at administrasjonen ikke alltid kan følge opp alle henvendelser og 

at enheten har vært sårbar pga sykdom. 

Denne bestillingen ble imidlertid gjort for mange måneder siden. Kontrollutvalget ønsker 

fortsatt en undersøkelse - slik som bestilt, i denne saken.  

 
 

Votering: 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 

Vedtak:  
Kontrollutvalget ber revisjon følge opp saken ovenfor administrasjonen slik at de svarer opp 

revisjons henvendelser, jf. kommuneloven § 24-2.  

 
[Lagre]  
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Sak V-67/21 Orientering om ernæring til folk på institusjoner, jf. sak 
61/21 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 67/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kontrollutvalget takker for informasjonen og tar den til orientering. 

 
 

Saksframstilling: 
Kontrollutvalget har satt i sin tiltaksplan at de ønsker en orientering om ernæring til folk på 

institusjoner etter at det har vært fokus på manglende tjenesteoppfyllelse på dette området i 

media. Kontrollutvalget ønsker derfor en redegjørelse på hvordan det står til i Våler kommune 

på dette området. 

 

Vi har invitert kommunedirektør Rune Antonsen, eller den han delegerer til å gi en orientering 

i saken. 

 
 

Møtebehandling: 
Pleie- og omsorgssjef Torunn Syversen ga en orientering i saken.  

 

Redegjorde litt generelt om «mat og eldre/syke pasienter».  

 

For å kartlegge ernæringsstatus på pasienter i sykehjem/hjemmetjeneste i Våler kommune, 

brukes det standardiserte skjemaet Mini Nutritional Assessment (MNA).  Synes å være god 

kontroll på dette i Våler kommune.  

 

Innsparingsprosessen: det vi sparer i «ene enden», får vi gjerne igjen på andre steder. Legger 

vi for eksempel ned antall sykehjemsplasser, vil det trolig bli mer på hjemmebaserte  

tjenester.  

 
 
Votering 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget takker for informasjonen og tar den til orientering. 

 
 
[Lagre]  
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Sak V-68/21 Oppfølging av undersøkelse til Innkjøpsprosjektet, jf. 
sak 53/20 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 68/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kontrollutvalget tar kommunedirektørens uttalelse om oppfølgingen av saken til orientering. 

 
 

Saksframstilling: 
Etter en forvaltningsrevisjon knyttet til Innkjøp ble det foretatt en ytterligere undersøkelse av 

Revisjon Øst IKS etter at kontrollutvalget ønsket en nærmere gjennomgang av konkrete 

forhold på innkjøp. Rapporten fra denne undersøkelsen ble behandlet i kontrollutvalgsmøte 

12.10.21, jf., sak V-53/20 og deretter i kommunestyret 26.10.21, jf., sak KS-072/20. 

 

I sak V-53/20 fattet kontrollutvalget følgende vedtak: 

 

1. Kontrollutvalget tar rapporten «Offentlig anskaffelse og styringsgruppas arbeid» 

(Også kalt «Innkjøpsprosjektet») fra Revisjon Øst IKS til orientering. 

2. Kontrollutvalget anbefaler at revisor kommer og presenterer rapporten i 

kommunestyret når den skal behandles. 

3. Kontrollutvalget sender saken til kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

a. Kommunestyret tar rapporten «Offentlig anskaffelse og styringsgruppas arbeid» 

(Også kalt «Innkjøpsprosjektet») fra Revisjon Øst IKS til orientering. 

b. Kommunestyret ber kommunens administrasjon følge opp anbefalingene ved å 

sørge for at kommunen: 

Del 1: 

 Treffer tiltak for å sikre etterlevelse av anskaffelsesreglene i fremtiden. 

 Sørger for å ha oversikt over og kunnskap om gjeldende rammeavtaler i 

organisasjonen. 

 Ved enhver større anskaffelse benytter seg av innkjøpsfaglig kompetanse. 

 Treffer tiltak for å sikre etterlevelse av eget økonomireglement. 

Del 2: 

 Etterlever egne etiske retningslinjer og forvaltningslovens regler om habilitet. 

 Gjør en vurdering av hvordan sørge for en best mulig informasjonsflyt og 

dialog mellom de folkevalgte og kommuneadministrasjonen. 

 Bør vurdere å utarbeide et investeringsreglement. 

 Etterstreber å benytte anerkjent prosjektsytringsmetodikk og 

prosjektorganisering ved gjennomføring av større prosjekter. 

 

c. Kommunestyret ber kontrollutvalget innhente tilbakemelding innen 01.10.21 om 

hvordan anbefalingene er fulgt opp. 

d. Kommunestyret ber om at kommunedirektøren gir en tilsvarende rapportering til 

kommunestyret innen 01.10.21. 
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Da saken ble behandlet i kommunestyret 26.10.21, jf., sak KS-072/20, ble det lagt til to 

ytterligere punkt i vedtaket: 

 

e. Folkevalgtprogrammet fra KS gjennomføres for politikere og ledergruppa i 

kommunen med vektlegging på emnene om rolleforståelse, aktuelle lover og etikk. 

f. Tillegg til pkt. b) Del 1 og 2: det søkes ekstern rådgivning i arbeidet. 

 

 

Vi har invitert kommunedirektør Rune Antonsen til å gi en orientering om hvordan 

anbefalingene fra revisjonen og tilleggspunktene fra kommunestyret er fulgt opp.  

 
 

Møtebehandling: 
Ulike tiltak for å sikre etterlevelse av anskaffelsesreglene 

 Ansatt en person på 40 % for å jobbe med ansvar for offentlige anskaffelser – mer 

fokus på å overholde regelverket 

 RIIK – felles innkjøpsveileder 

 Forbedring av egne rutiner 

 Kontroll på avtaler – RIIK holder orden  

 Mercell – bedre avtaleverktøy  

 RIIK bistår i alle anskaffelsessaker  

 Innkjøp er ikke lenger del av økonomireglementet (revidert i 2020) 

 Oppleves større lojalitet fra de ansatte til gjeldende retningslinjer  

 

Etterlevelse av etiske retningslinjer og habilitet 

 Ekstern foredragsholder 

 Habilitet har vært et tema i mange fora siste året   

Informasjonsflyten mellom de folkevalgte og administrasjonen  

 For mange utvalg som skal ha orientering  

 Folkevalgtprogrammet – fokus på rolleavklaring, aktuelle lovverk og etikk  

 

Et viktig spørsmål vi alle må stille oss: Hva lærte vi av tidligere saker?  

 Behov for adferdsendring  

 Forutsetter erkjennelse av behovet for endring 

 

Opprettelse av politiske styringsgrupper: 

 Uttalelse fra Statsforvalteren: Et organ eller en arbeidsgruppe kan ikke bestå av både 

folkevalgte og administrasjon, jf. NOU 2016  

 

Rapporten etterspør flere regler. Vi bør først og fremst etterleve de reglementene vi allerede 

har.  

 
 

Votering: 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 
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Vedtak:  
Kontrollutvalget tar kommunedirektørens uttalelse om oppfølgingen av saken til orientering. 

 
 
[Lagre]  
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69/21 Sak V-69/21 Kontrollutvalgets årsplan 2022 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 69/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
1. Kontrollutvalget vedtar den foreslåtte årsplanen (med de endringer som fremkom i 

møtet), som kontrollutvalgets årsplan for 2022. 

2. Saken sendes kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

a. Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsplan for 2022 til orientering. 
 
 

Saksframstilling: 
Sekretariatet har laget et forslag til årsplan for 2022. Den bygger på samme mal som i 2021. I 

tillegg lager vi en intern tiltaksplan som diskuteres/vurderes i kontrollutvalget. Tiltaksplanen 

anses som et internt arbeidsdokument, men en oppdatert versjon legges ved saken Referater 

og orienteringer i hvert møte. 

 

Når det gjelder møtehyppighet, er det lagt opp til 3 møter i vårhalvåret og 3 møter i 

høsthalvåret. I tillegg vil det som i fjor være en felles fagdag for alle kontrollutvalgene i 

regionen i juni. Temaene som skal diskuteres på fagdagen får dere oppgitt når datoen nærmer 

seg. Fagdagen er også en god mulighet for å utveksle erfaringer med de andre 

kontrollutvalgene. 

 

Ved behov vil det kunne bli en endring i møteplanen, både i forhold til dato og antall møter. 

En oppdatert møteplan for alle kontrollutvalgene ligger til enhver tid på www.konsek-ost.no. 

 

Årsplanen vil bli oversendt kommunestyret til orientering. 

 
 

Møtebehandling: 
Årsplanen ble gjennomgått. Enkelte endringer.  

 
 
Votering 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 
Vedtak  

1. Kontrollutvalget vedtar den foreslåtte årsplanen. med de endringer som fremkom i 

møtet, som kontrollutvalgets årsplan for 2022. 

2. Saken sendes kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

 Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsplan for 2022 til orientering. 
 
 
[Lagre]  
  

http://www.konsek-ost.no/
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Sak V-70/21 Korrigering av budsjettvedtak, jf. sak 57/21 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 70/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Korrigert budsjett for 2022 for kontrollutvalget oversendes til kommunestyret. 

 
 

Saksframstilling: 
I kontrollutvalgsmøte 18.10.21, jf., sak V-57/21 ble budsjettet til kontroll- og 

revisjonsarbeidet behandlet. Ved behandlingen av denne saken er det i ettertid blitt oppdaget 

en regnefeil i totalrammen til kontrollutvalgets budsjett, da det var oppført kr 176 000,-, mens 

utgiftene oppgitt i tabellene sammenlagt er kr 171.000,-. 

 

Årsaken er at kontrollutvalget i Våler i tidligere år har hatt et større budsjett til kursdeltakelse 

enn de andre kontrollutvalgene sekretariatet jobber med, men at dette nå har blitt redusert med 

kr 5.000,- sammenlignet med tidligere år for å reflektere faktisk forbruk. 

 

Den totale budsjettrammen til kontrollutvalget for 2022 er derfor kr 171.000,-. Ikke kr 

176.000,- som var oppført i den originale tabellen. Se korrigert tabell under: 

 

 
 
 

Møtebehandling: 
Ingen spesielle kommentarer til vedtaksforslaget.  

 

Votering: 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 

Vedtak: 
Korrigert budsjett for 2022 for kontrollutvalget oversendes til kommunestyret. 

 
 
[Lagre]  
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71/21 Sak V-71/21 Kontrollutvalgets egenevaluering 2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 71/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kontrollutvalget tar egenevalueringen til etterretning. 

 
 

Saksframstilling: 
Kontrollutvalget tar en evaluering av møtene som er gjennomført i 2021. Hva var bra og hva 

kan eventuelt gjøres bedre? 

 

Er det saker/informasjon/endringer som skal inn i tiltaksplanen?  

 
 

Møtebehandling: 
Utvalget tok en felles diskusjon og vurdering av utvalgets virksomhet, forholdet til eksterne 

aktører og forholdet til sekretariatet.  

 

 

Votering: 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 

Vedtak:  
Kontrollutvalget tar egenevalueringen til etterretning. 

 
 
[Lagre]  
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72/21 Sak V-72/21 Eventuelt 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 22.11.2021 72/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Ingen forslag til vedtak. 

 
 

Saksframstilling: 
 
 

Møtebehandling: 
Arbeidsgruppa til bygging av den nye brannstasjonen, jf. kommunestyrets vedtak 052/20. 

Gruppa består av representanter fra både folkevalgte og administrasjon. Dette er ikke en 

lovlig sammensatt gruppe, jf. en uttalelse fra Statsforvalteren og forarbeider til 

kommuneloven, NOU 2016/4 s. 94. 

  

Kontrollutvalget mener at sammensetningen av denne gruppen bør endres slik at den blir 

lovlig.  

 

 

Votering: 
Det ble ikke lagt frem annet forslag. Vedtaket var enstemmig. 

 
 

Vedtak:  
Kontrollutvalget ber kommunestyret vurdere sammensetningen av arbeidsgruppa for den nye 

brannstasjonen slik at den blir lovlig, jf. kommuneloven.  

 
 
[Lagre]  
 
 


